



Utfärdare Svenska Skidskytteförbundet	Datum 2011-04-09	Lokal och plats Hotell Kung Carl, Stockholm	Mötesnr 7
Mötesdeltagare Olle Dahlin, Bo Källstrand, Annika Wredenber, Leif Emsjö, Jan Forsgren, Birgitta Kristoffersson, Stefan Fredriksson och Stefan Söderblom.		Övriga deltagare: Håkan Blidberg, Erika Alvevind, Ulrika Öberg, Marianne Tharaldsson, Staffan Eklund och Ingemar Arwidson	
Kallelse/protokoll delges även		Beräknad mötestid 8.00-11.00	
Deltagare enligt kallelse/Förhinder anmält för		Protokollförare Stefan Söderblom	

FÖREDRAGNINGSLISTA - PROTOKOLL STYRELSEMÖTE

Löpnr	Föredragningspunkter, Beslut - åtgärd	Färdigdatum	Föredragande/Ansvarig
1	Mötets öppnande Ordförande förklarade mötet öppnat.		
2	Val av justerare för mötet Beslut: Stefan Fredriksson		SF
3	Godkännande av dagordningen Beslut: Godkännes.		
4	Justering av föregående protokoll Beslut: Underskrift av protokoll nr 6. Ska läggas ut på hemsidan. Samtliga dokument inom förbundet ska dateras för att undvika missförstånd.		GS Alla
5	Genomgång av utkast till verksamhetsplan 2011/12 Beslut: Utkast på verksamhetsplan till styrelsen inför nästa möte. Föreningsverksamhet a) <u>Lägesrapport</u> Redovisning av Erika för status i föreningsutvecklingsarbetet.		GS EA
	<ul style="list-style-type: none"> • Skidskyttekonsulenter • Utbildning steg 2 • Spetsutbildning • Arrangörsutbildning • IR-utbildning • Luftgevärsprojektet • Distrikt/regioner • Breddläger • Ungdomslandskamp • Young Stars • Juniorsamlingar 	<p>Klar till hösten</p> <p>Ett klart behov Genomförs 17 maj Fortlöper. Översyn pågår. Okt, 15-17 år SWE-FIN Bra tävling! 2 st</p>	SS/JF

6	<p>Tävlingsverksamhet a) <u>Lägesrapport</u> Redovisning av Ulrika för status i tävlingsverksamheten.</p> <ul style="list-style-type: none"> • För många SM innevarande år • IdrottOnline för tävlingsadm. • Tidtagningssystem • SWE-cup • SM • Total-SM • Nationella/distriktstävlingar • Luftgevärstävling • Tävlingsprogrammet • Anläggningar • Riktlinjer för luftgevärsskytte 		UÖ
7	<p>Regelförändringar Beslut: Stadgarna ska ses över för att passa våra tävlingsregler. Ändra antalet ledamöter i styrelsen från 6 till 4-6.</p> <p>TK:s förslag på förändringar godkändes.</p>		SS
8	<p>Marknadsverksamhet Håkan redogjorde för aktuellt läge på marknadssidan.</p>		
9	<p>Idrottsverksamhet Staffan redogjorde för aktuellt läge på idrottssidan.</p>		
10	<p>Information och media Ett samarbete med TV4 har inletts inför kommande säsong.</p>		
11	<p>Evenemang Beslut: Om förbundet ska delta i eventtävlingar så ska principen ”liten risk – liten inkomst” råda.</p>		
12	<p>Internationellt arbete Inget att rapportera.</p>		
13	<p>Ekonomi a) <u>Budgetsammanställning</u> GS redovisade ett utkast på budget. En budget som är underfinansierad och ska ses över till nästa möte.</p> <p>b) Nya kontoplanen Nya kontoplanen växer fram. Nytt möte 12/4.</p>		GS GS
14	<p>Övrigt a) <u>Verksamhetsberättelse</u> Ett utkast till verksamhetsberättelse ska finnas till nästa möte.</p>		SS
	<p>b) <u>25-årsjubileum</u> Ingen minnesskrift ska tryckas utan bara finnas på förbundets hemsida. En reviderad budget ska finnas till nästa möte.</p> <p>c) <u>Styrelsebemanning i Beab</u> Vid förbundets konstituerande möte i höst ska frågan tas upp.</p> <p>d) <u>Förstudie VM-ansökan</u> Ett styrgruppsmöte kommer att hållas den 26/5. Rapporten ska vara klar till förbundets årsmöte.</p>		GS GS PJ

	<p>e) <u>Organisationkarta</u> Förbundets organisationskarta ska läggas ut på hemsidan.</p> <p>f) <u>Utmärkelser</u> Ett förslag på förbundets utmärkelser ska tas fram under april.</p> <p>g) <u>Samarbete med Orienteringsförbundet</u> Styrelsen ställer sig positiv till ett samarbete med Svenska Orienteringsförbundet. I första hand i samband med Oringen.</p>		GS
15	<p>Att-göra-listan Genomgång av listan gjordes.</p>		SS
16	<p>Nästa möte och mötets avslutande I Stockholm 2011-05-21 kl 08.00-16.00.</p>		

Stellan Söderström Stefan Fralén

Åke Söderström